

Title (en)
Depilating apparatus.

Title (de)
Epilationsapparat.

Title (fr)
Appareil à épiler.

Publication
EP 0345876 A2 19891213 (DE)

Application
EP 89201397 A 19890601

Priority

- AT 28889 A 19890210
- AT 147488 A 19880607

Abstract (en)

In the depilating apparatus having at least one pair of depilating rollers (3, 4) which can be driven in opposite rotation, have an undulating cross-sectional profile on the circumferential side and engage in each other with their cross-sectional profile on the circumferential side, and one of which can be driven by a motor, provision is made for the undulating cross-sectional profile on the circumferential side to extend in a linear manner over the entire length of the rollers and for the maximum diameter of the depilating rollers to be selected in the order of magnitude of 4.5 mm and the number of the elevations of the cross-sectional profile to be selected in the order of magnitude of 10. <IMAGE>

Abstract (de)

Beim Epilationsapparat mit mindestens einem Paar gegensinnig rotierend antreibbarer, umfangsseitig ein wellenförmiges Querschnittsprofil aufweisender Epilationswalzen (3, 4), die mit ihrem Querschnittsprofil umfangsseitig ineinander eingreifen und von denen eine von einem Motor (6) her antreibbar ist, ist vorgesehen, daß sich das umfangsseitige wellenförmige Querschnittsprofil linear über die ganze Länge der Walzen (3, 4) erstreckt und der maximale Durchmesser der Epilationswalzen in der Größenordnung von 4,5mm und die Anzahl der Erhebungen des Querschnittsprofils in der Größenordnung von 10 gewählt ist.

IPC 1-7
A45D 26/00

IPC 8 full level
A45D 26/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A45D 26/0038 (2013.01 - EP US)

Cited by
AT394929B; FR2690819A1; EP0456915A1; US5135430A

Designated contracting state (EPC)
AT DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 8906775 U1 19890727; AU 3604889 A 19900816; AU 619296 B2 19920123; BR 8902646 A 19900123; CA 1320671 C 19930727;
CN 1018188 B 19920909; CN 1038839 A 19900117; EP 0345876 A2 19891213; EP 0345876 A3 19910123; JP H0229207 A 19900131;
RU 1783976 C 19921223; US 5088999 A 19920218

DOCDB simple family (application)

DE 8906775 U 19890602; AU 3604889 A 19890606; BR 8902646 A 19890606; CA 601537 A 19890602; CN 89103879 A 19890605;
EP 89201397 A 19890601; JP 14227289 A 19890606; SU 4614326 A 19890606; US 67442091 A 19910322